
Zápisnica napísaná na mimoriadnom zasadnutí OZ v Mojzesove 4.2.2009 

Prítomní boli podpísaní na prezenčnej listine, ktorá tvorí súčasť tejto zápisnice. 

R o k o v a n i e 

1. Otvorenie 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Emil Gábriš. 

Privítal prítomných a po nahliadnutí do prezenčnej listiny skonštatoval, že rokovanie 

obecného zastupiteľstva je uznášaniaschopné. 

Prečítal program  rokovania. 

Ing. Čunderlík – prosím do programu doplniť ešte jeden bod a to: oboznámenie prítomných o možnosti 

zlúčenia Materskej školy – Mojzesovo a Základnej školy  Mojzesovo - Černík. 

Predsedajúci – toto môžeme prejednať v diskusii a dáme to do uznesenia, že sme to 

vzali na vedomie. 

  

Za:             5 

Zdržal sa:  0  

Proti:         0   

2. Voľba návrhovej komisie a určenie overovateľov zápisnice 

Do návrhovej komisie predsedajúci navrhol:   Chovancová Slávka 

                                                                         Ing. Dojčanová Magdaléna 

                                                                         Ing. Čunderlík Jozef 

Predsedajúci dal hlasovať, aby komisia pracovala v tomto zložení. 

  

Za:             5 

Zdržal sa:  0 

Proti:         0 

  

Za overovateľov zápisnice predsedajúci určil:  Ing. Teplan Ján, Komáromy Radoslav 

3. Schválenie návrhu BÚ Nitra na odkúpenie budovy MŠ 

Predsedajúci -  v liste z BÚ bola chyba, ktorú som prekonzultoval telefonicky s  

pánom Tobolkom a následne nám bol zaslaný list s opravou.  Zároveň Vás upozorňujem, že tam bude 

vecné bremeno, aby sa  mohli dostať k svojim pozemkom za škôlkou. To bude všetko skoncipované 

vo Výmennej zmluve. 

Navrhujem odpočítať 2 pozemky v sume 156 955,- , t.j  5209,95 € a my dáme vypracovať Výmennú 

zmluvu.  

  

 



Za:            5 

Zdržal sa:  0 

Proti:         0 

4. Schválenie rekonštrukcie verejného osvetlenia 

Predsedajúci – prečítam Vám ponuku na rekonštrukciu VO, na ktorú môžeme dostať  

dotáciu vo výške  157 729,82 €  naša spoluúčasť 5% t.j. 7 786,49 €. Jedná sa o kompletnú výmenu 

svietidiel, vedenia a rozvádzačov, technická správa je tu k nahliadnutiu spolu s predbežným 

rozpočtom. 

Ing. Čunderlík  - čo nás to bude stáť v prípade, že to neprejde. 

Predsedajúci – pokiaľ sa nepodpíše zmluva tak nás to nestojí nič a je to na tej firme,  

ktorá dotáciu vybavuje. V prípade, že nevybavia dotáciu nemôžu si požadovať zaplatiť. 

Je to ten istý systém ako v prípade základnej školy. 

Ing. Dojčanová – bola by som v tomto smere opatrná, lebo je celosvetová kríza, hospodárska kríza 

a nakoniec nemusíme nič dostať. 

Ing. Čunderlík – mal si zistiť aké boli náklady na el. energiu a údržbu za posledných 5 rokov, aby sme 

videli rozdiely.  

Predsedajúci – tu Vám predkladám náklady na el. energiu a údržbu za 3 roky dozadu a tu vidíte aké 

veľké finančné prostriedky sa vynakladajú. 

Ing.Čunderlík – aká firma to bude robiť 

Predsedajúci – fi Brantner z Nových Zámkov, tí ktorí nám vyvážajú komunálny odpad. 

Táto firma má široký záber činnosti a okrem iného robí aj verejné osvetlenia. 

Ing. Teplan – mali by sme to využiť, aby sme v budúcnosti neľutovali, že sme nevyužili 

ponuky na dotácie z EÚ. Keď je možnosť treba to využiť. 

  

Za:              3         /Ing. Čunderlík, Ing. Teplan, p. Komáromy/ 

Zdržal sa:   2         / Ing. Dojčanová, Chovancová/ 

Proti:          0 

  

Rozpočet k verejnému osvetleniu tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „A“ 

Technická správa k verejnému osvetleniu tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa pod písmenom „B“. 

Prehľad nákladov na osvetlenie a údržbu tvorí súčasť tejto zápisnice a prikladá sa k nej pod 

písmenom „C“.  

5. Schválenie úhrady fa za opravu el. stoličky a kuchynských zariadení. 

Predsedajúci – túto faktúru Vám dávam na schválenie, pretože je to už nad moju 

kompetenciu, jej výška je vyššia, ako 497,91 €, konkrétna suma je   814,13 €.                Bola to 

havarijná situácia, nemohli by variť, nakoľko všetko je na el. energiu. Opravovala to firma z Nových 

Zámkov, ako som hovoril všetko je na elektrickú energiu a oprava je drahá. 

Ing. Čundrelík – bola to havarijná situácia, v takomto prípade havárie nie je čo riešiť, pán starosta daj 

hlasovať. 

  

 



Za:            5 

Zdržal sa: 0 

Proti:         0 

6. Diskusia 

Ing. Čunderlík – boli dotazy, že sme neboli prizvaní do výberového konania na firmu, 

ktorá bude robiť rekonštrukciu základnej školy. Starosta dal splnomocnenie fi., TRIPLLE na výber 

podprahovou metódou, následne bola splnomocnená p. Šuleková a výber sa uskutočnil bez nás 

s tým, že ja som dnes jednal so zástupcami fi TRIPLLE, 

ktorí ma oboznámili o spôsobe výberu podprahovou metódou, kde cena sa dáva do určitej sumy bez 

DPH. Všetko bolo urobené správne, zákonným spôsobom, mám tu všetky podklady, ktoré zajtra so 

starostom nesieme do Bratislavy. Výberového konania sa zúčastnili 3 firmy z Nových Zámkov a to: 

stavebná fi.  Molda, stavebná fi. Hozlár, stavebná fi. Prospect. 

Všetky tri splnili podmienky výberového konania, vybraná bola stavebná fi. Molda Nové Zámky, ktorá 

mala najnižšiu cenovú ponuku. /396 584,98 €/ Stavebný dozor bude robiť p. Hošťanský 

A týmto sa dostávam aj k avizovanému spojeniu MŠ a ZŠ. Ja som sa dnes pýtal, či by 

sme mohli dostať takúto dotáciu aj na škôlku ak už bude v našom vlastníctve. Ale 

keďže v škôlke máme iba 40 detí, nie je možné žiadať dotáciu, muselo by ich byť aspoň 100. Jedno 

riešenie by bolo a to keby sme spojili materskú školu so základnou. 

Vtedy by sme mohli v druhom kole pýtať dotáciu na telocvičňu a jedáleň  a popritom by sme urobili aj 

materskú školu. Toto je jeden variant. Druhé riešenie opravy MŠ je pýtať dotáciu z VÚC, čo je iba pri 

havarijnom stave, nejakých 6 638,78 €  a to by boli opravy na doby a po kúskoch.  Treba to 

premyslieť, pretože je tu termín do 21. apríla, kedy musí byť žiadosť podaná. Čiže do tohto termínu je 

potrebné doriešiť škôlku z BÚ, vybaviť list vlastníctva, spojenie MŠ a ZŠ. Naozaj je toho veľa a preto 

o tom hovorím už teraz, aby ste o tom uvažovali a vzali to na vedomie. 

N á v r h   n a   u z n e s e n i e 

Uznesenie č. 183/09 

    Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove        s c h v a ľ u j e    

    odkúpenie budovy MŠ a príslušného pozemku výmenou za   ornú pôdu 

    LV č. 1 č. parc. 418/1, LV č. 1 č. parc. 471/2, LV č. 1000 č. parc. 613, 

    LV č. 1000 č. parc. 614, LV č. 1000 č. parc. 642/1, LV č. 1000 č., parc. 647, 

    LV č. 1000 č. parc. 649, v sume  76 805,88 €  /2 313854,- Sk/. 

Uznesenie č. 184/09 

     Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove        s c h v a ľ u j e    

     vypracovanie žiadosti na poskytnutie dotácie na rekonštrukciu a modernizáciu  

     verejného osvetlenia obce Mojzesovo v sume 157 729,82 €  /4 751 768,56,- Sk/ 

     spoluúčasť obce činí 5 %  7 786,49 €  /234 575,79,- Sk/. 

 



Uznesenie  č. 185/09 

     Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove           s c h v a ľ u je   

     úhradu fa v sume 814,13 €  /24 526,48,- Sk/ za opravu kuchynských zariadení v ŠJ  

     ZŠ Mojzesovo – Černík. 

Uznesenie č. 186/09 

     Obecné zastupiteľstvo v Mojzesove    b e r i e   n a    v e d o m i e   

     zlúčenie MŠ Mojzesovo a ZŠ Mojzesovo - Černík na jeden právny subjekt.  

7. Záver 

Na záver predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a mimoriadne zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil. 

                        

                                                    Dah. 

  

Overovatelia:    Ing. Ján Teplan                                  Emil Gábriš 

                         Radoslav Komáromy                         starosta obce 

  

Zapísala:  Jana Bugriová 

 


